
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Αρσενικό Θηλυκό Ουδέτερο 

Ενικός    Αριθμός 

Ονομαστική ο  μικρός  η  μικρή το  μικρό 

Γενική του  μικρού της  μικρής του  μικρού 

Αιτιατική τον  μικρό τη  μικρή το  μικρό 

Κλητική  —  μικρέ  —  μικρή  —  μικρό 

Πληθυντικός    Αριθμός 

Ονομαστική οι  μικροί οι  μικρές τα  μικρά 

Γενική των  μικρών  των  μικρών των  μικρών 

Αιτιατική τους  μικρούς τις  μικρές τα  μικρά 

Κλητική  —  μικροί   —  μικρές  —  μικρά 

Οι  λέξεις  που  πάνε  μαζί  με  τα  ουσιαστικά,  

δηλαδή  τα  συνοδεύουν,  και  μας  δίνουν  

πληροφορίες  για  το  χρώμα,  το  σχήμα,  το  

μέγεθος  ή  το  υλικό  τους  λέγονται  επίθετα. 

Ο  μικρός  σκύλος  γαβγίζει.     

Η  Μαρία  είναι  καλή  μαθήτρια. 

Οι  λέξεις  μικρός  και  καλή  είναι  επίθετα. 

Κάθε   επίθετο  έχει  τρία  γένη: 

 αρσενικό,  θηλυκό και  ουδέτερο: 

ο  μικρός ,  η  μικρή ,  το  μικρό 


